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“Garrido vol una Vinya 
d’en Petaca a Ribes”

 El regidor d’Esquerra, Josep Graells, davant de l’Ajuntament, en obres. SIDRU C.

Una de les tres propostes presentades per ERC. DIARI

REDACCIÓ
SANT PERE DE RIBES

La modificació del projecte de re-
habilitació de la Casa de la Vila 
que es va aprovar la setmana pas-
sada portarà cua. La proposta de 
conservar l’històric saló de sessi-
ons, però traslladant les sessions 
plenàries a la sala polivalent que 
s’ha de fer al futur edifici adja-
cent al Consistori, va tirar enda-
vant amb el suport del govern, 
Fem Poble i el PP. Onze regidors 
enfront dels deu que representen 
CiU-ViA, UM 9 i Esquerra, que po-
drien endegar una recollida de 
signatures ben aviat.

 Una de les queixes dels con-
traris al canvi és que Garrido no 
ha parlat prou amb ells. I un dels 
que més disposat semblava a par-
lar, proposant fins a tres variaci-
ons respecte del que hi havia en 
el projecte aprovat per l’anterior 
executiu, és ERC. El seu regidor, 
Josep Graells, creu que Garrido 
vol una Vinya d’en Petaca a Ri-
bes, és a dir, un saló de sessions 
modern i impersonal. S’hi oposa, 
però acceptaria una sala poli-
valent més gran, respectant, és 
clar, que no s’ha de perdre l’es-
sència de la sala històrica com 
a sala de sessions.

Esquerra accepta enderro-

Un mes 
d’exposició 
pública de la 
modificació

LA SALA, EN OBRES. El govern 
municipal vol salvar les 
parets laterals. FÈLIX

ERC presenta tres 
propostes per conservar 
el saló de plens

Preparen una recollida 
de signatures contra el 
canvi del projecte inicial 

RIBES / LES ROQUETES

car les parets laterals del saló de 
plens per a ampliar-lo. Les varia-
cions estan en la distribució dels 
seients dels regidors i del públic, 
situats aquests darrers en el pro-
jecte inicial en els costats, mentre 
que els representants municipals 
formen un rectangle com l’actu-
al, però amb més fondària. Una 
de les propostes manté aquesta 
estructura, tot i que els regidors 
se situen formant una U, com pas-
sa en aquests moments en els dos 
espais que s’utilitzen per fer-hi els 
plens. Les altres dues contemplen 
situar els regidors a un cantó i el 
públic a l’altre, o bé posar-los al 
fons, encarats als assistents.    

REDACCIÓ
SANT PERE DE RIBES

La modificació del projecte 
de rehabilitació de la Casa 
de la Vila se sotmetrà a ex-
posició pública a Ribes i a 
les Roquetes durant un mes, 
un cop aprovada la moció la 
setmana passada, segons ha 
avançat l’alcaldessa, Abigail 
Garrido. Aquesta manera de 
procedir contrastaria, a pa-
rer seu, amb la que van se-
guir CiU-ViA i UM 9 en l’an-
terior mandat, quan van ti-
rar endavant la proposta 
per junta de govern. Ningú 
ens va dir aleshores que 
s’aprovaria, ha recordat.

L’alcaldessa ha recalcat 
que quan van fer l’anàlisi 
de la modificació vam te-
nir clar que no ho farí-
em unilateralment. Va 
ser així que van decidir pre-
sentar-la com a moció i que 
prèviament vam tenir reu-
nions amb tots els grups 
polítics. Amb cadascú hi 
vam parlar individual-
ment i després per Junta 
de Portaveus.

El regidor d’Esquerra, Jo-
sep Graells, ha discrepat de 
Garrido. Segons ha assegu-
rat, al juliol vam parlar 
amb ella i ens va dir que 
faríem un procés partici-
patiu, però quan va arri-
bar al consens amb el PP 
i Fem Poble va tirar pel 
dret.

Garrido ha explicat que 
quan van rebre les propos-
tes d’Esquerra les van pas-
sar als serveis tècnics mu-
nicipals. Les opcions es van 
descartar, ha dit, perquè hi 
ha una sèrie de condici-
ons d’aforaments, ac-
cessibilitat i funcionali-
tat dels plens que no es 
compleixen i, a més, pro-
mouen que s’enderro-
quin les parets de la sala 
històrica.


